
Albanija: Kineske kompanije zainteresovane za ulaganje u albanski
energetski sektor

Član Upravnog odbora kineske privredne komore Vasil Gjika nedavno je tokom intervjua na
albanskoj TV SCAN izjavio da su neke kompanije pokazale interesovanje za izgradnju
hidroelektrane Skavica.
Prema urađenoj studiji izvodljivosti, izgradnja proizvodnog kapaciteta od najmanje 250 MW
koštala bi oko 650 miliona dolara. Kineski investitori su već prisutni u Albaniji u nekoliko
većih infrastrukturnih projekata, a jedan od njih je i izgradnja puteva Arber.
Kako prenose albanski mediji, kineski investitori su izrazili interesovanje da ulažu i u
železnički i lučni sistem.


